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Beantwoording van de vragen 
Vraag 1: Is er een reden dat niet bij elk openbaar zitbankje een prullenbak staat?  
Antwoord: De gemeente vindt het tegengaan van zwerfafval belangrijk. Goede inzamelmiddelen helpen hierbij. Bij de 
inrichting van de openbare ruimte wordt een inschatting gemaakt van het aantal benodigde prullenbakken. Daarbij wordt 
een balans gezocht tussen service en kosten. Bij ieder hondenuitrenveld, bij ‘hotspots’ en op veelgebruikte looproutes 
staat zodoende ten minste één prullenbak. Aanvullende locaties worden bepaald aan de hand van meldingen van 
bewoners en ervaringen van de gemeentelijke service-medewerkers en de organisatie die de prullenbakken leegt. Als er 
in de gemeente zitbankjes zijn waar geen prullenbak staat, is het plaatsen van een prullenbak tot op heden waarschijnlijk 
niet nodig gebleken.  
 
Wel zijn er vorig jaar in de binnenstad van Woerden op verschillende plaatsen zogenoemde Big Belly’s geplaatst. Dit zijn 
prullenbakken voorzien van ingebouwde pers. Zo kan bij ‘hotspots’ meer capaciteit worden gecreëerd zonder dat het 
straatbeeld wordt ontsierd door extra prullenbakken.  
 
Vraag 2: Is het college bereid om het aantal prullenbakken uit te breiden, zodat op zoveel mogelijk plaatsen in Woerden 
het afval en ook hondenpoep kan worden gedeponeerd?  
Antwoord: Uit een onderzoek uit 2021 van onderzoeksbureau Cyber blijkt dat het aantal prullenbakken per inwoner in 
onze gemeente bovengemiddeld is. De gemeente Woerden heeft 14,5 prullenbakken per 1000 inwoners terwijl dit bij 
vergelijkbare gemeenten ongeveer 12,3 is. Meer prullenbakken dragen weliswaar bij aan het tegengaan van zwerfafval 
maar brengen ook aanschaf- en ledigingskosten met zich mee. Het college is van mening dat met het huidige aantal 
bakken een goede balans is gevonden tussen de kwaliteit van de openbare ruimte en de kosten. 
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Schriftelijke vragen – Prullenbakken 
 
Sterk Woerden is voor een schoon Woerden en voor zo min mogelijk zwerfvuil op straat dat ook door 
betaalde krachten weer moet worden opgeruimd.  
Het valt ons op dat bij zitbankjes langs wandelpaden vaak weinig of geen prullenbakken aanwezig 
zijn. Dit is bijvoorbeeld het geval langs de Rijn en bij de natuurplas Kattenbroek waar ook honden 
worden uitgelaten, Ook bij parkeerplaats De Badkuip ontbreekt een prullenbak.  

 
 
 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is er een reden dat niet bij elk openbaar zitbankje een prullenbak staat? 
2. Is het college bereid om het aantal prullenbakken uit te breiden, zodat op zoveel mogelijk 

plaatsen in Woerden het afval en ook hondenpoep kan worden gedeponeerd? 

 
Kees Schouten, STERK Woerden 
Rita Sluijs, STERK Woerden 
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